
 
 

 

 

Bestyrelsesmøde i Stavtrup Dagtilbud 
Mandag d. 21. august 2017 
Kl. 19.00 – 21.00 

 

Deltagere: Annamarie (Dagtilbudsleder), Michael fra Børnehøjen, Line fra 

Vestermarken (personale), Kim fra Snurretoppen, Helle fra Kælkebakken 

(personale), Gitte fra Dagplejen (personale), Amalie fra Søskrænten, Karin fra 

klokkeskoven, Lena fra Kælkebakken, Trine fra Paletten og Berit fra 

Vestermarken. 

 

Afbud: Signe fra Dagplejen  

 

Referent: Berit 
 

 

 Opfølgning på sidste møde. 

o Der er ikke noget udestående.  

 

 Opfølgning på dialogmødet med rådmanden d. 31/5 v. Michael 

o Der er en god økonomi, som er fordelt ud. 

o Der er optakt til, at der kigges på Højvangskolen i 2018 (se mail 

fra Rådmanden). Det er fortsat meget usikkert, om man vil 

forebygge ”flaskehalsproblematikken”  

o Der var diskussion/drøftelse omkring Robusthed i grupper.  

 

 Forældretilfredshedsundersøgelsen. 

o Vi anbefaler at der arbejdes videre med forældresamskabelse.  

 Afdelingernes forskellige forældreråd, skal til næste 

bestyrelsesmøde, finde frem til 3 løsningsforslag, som kan 

højne forældresamskabelsen?   

o  Der er i undersøgelsen lidt utilfredshed omkring de indre og 

ydre faciliteter i nogle intuitioner. 

 Der ligges op til, at forældrerådet får talt sammen om der 

skal mere fokus på dette. Ønsker man at pengene skal 

prioriteres anderledes?   

 

 

 Kost – AM undersøger om der kan serveres eftermiddagskost i alle 

afdelinger 

o Der er 3 intuitioner der ikke har eftermiddags ordning. Dette 

fungerer rigtig fint.  



 

 

  

o Annamarie og køkkenlederne er i gang med at undersøge om 

der kan gøres nogle bedre og billigere løsninger omkring 

eftermiddagskosten.  

o Annamarie holder bestyrelsen underrettet.  

 

 Årsberetning og valg til forældreråd og bestyrelsen. Hvem er 

gengangere til næste bestyrelsesperiode? 

o Bestyrelsesformanden Michael, vil færdiggøre en årsberetning, 

og sende snarest. 

o Følgende er ikke på valg: Amalie, Kim og Karin.  
 

 

 Orientering fra udvalg – Økonomiudvalget har haft møde. 

o Økonomien ser fornuftig ud.  

o Puljen fra ”tidlig indsats” er fordelt ud. Der er kommet ekstra 

bevilliger til hovedsalig ekstratimer, men der er også bevilliget 

lidt til særlig støtte.   

 

 Orientering fra Dagtilbudsleder: 

o Der arbejdes med Robusthed. I den forbindelse kommer Per 

Schultz Jørgensen og holder et oplæg for personaler i Stavtrup 

Dagtilbud.  

o Der vil i den kommende tid ske ændringer i normeringen i nogle 

institutioner. Der vil komme flere vuggestuepladser, da det er 

der, behovet er lige nu.  

o Søskrænten er kommet tilbage, og alle er faldet godt på plads.   

o Snorretoppen vil være klar til indflytning i uge 42.  

o Der kommer en ny dagtilbudslov. Lederne er begyndt at kigge 

på indholdet.  

 

 Vidensdeling fra forældreråd 

o Der drøftes, på tværs af afdelingerne, hvordan de forskellige har 

valgt at lave forældremødet, for at få størst opbakning og bedst 

indhold.  

 

 Evt. 

o Der er blevet spurgt fra nogle forældre, om der er mulighed for 

at dagtilbuddet komme med en udmelding, omkring hvilke 

intuitioner som holder åben i ferie, og hvilke personale som 

kommer på arbejde?  



 

 Der kan og skal ikke meldes noget ud før i sidste øjeblik, 

da det ofte sker, at der kommer ændringer. Hvis nogle 

har særlig stort behov for at vide noget, skal de gå til 

lederen.   

 

 

 

Punkter til næste møde: 

 

Opsamling fra forældrerådene omkring punkterne i 

forældretilfredshedsundersøgelsen.  

 

 


